



## 第27周 靈修默想

每日靈思：請信徒齊來歡然取水，  
請先翻開聖經，恭讀相關詩篇，禱告，默想經文，然後再回答問題。

### 7月05日（星期一）經文：詩篇24：1-10

1. 在第1-2節中，大衛對地球和生物有什麼認識？第3節中提出什麼問題？第4節是如何回答？他們必定得著什麼？第6節，他們有什麼特徵？我尋求神，追求成義嗎？
2. 在第7節節，大衛發出什麼呼籲？第8, 10節是如何描寫耶和華？我仰望神，信靠祂得勝嗎？

### 7月06日（星期二）經文：詩篇25：1-10

1. 第1節如何描述大衛的心？在第2節中，大衛素來如何？祈求什麼？第3節得到什麼答案？神是我的希望和依靠嗎？我相信依靠神，必不羞愧嗎？
2. 大衛在第4-5節中祈求什麼？第6-7節有什麼困難？他向神求什麼？在第8-9節，他得到什麼答案？第10節得到什麼把握？我失敗後，相信回到神面前，神仍以慈愛待我嗎？

### 7月07日（星期三）經文：詩篇25：11-22

1. 在第11節中，大衛求什麼？第12-13節有什麼應許？我犯罪後，是否立刻求神赦免，悔改遠離罪惡？是什麼攔阻我即刻回到神的面前認罪悔改？
2. 第14節中有什麼應許？大衛在第15節怎樣回應？我敬畏神，與神親密嗎？

### 7月08日（星期四）經文：詩篇26：1-12

1. 第1節，大衛遭遇什麼困境？他祈求什麼？第2節，他再求什麼？第4-5節的結果如何？我受冤屈時，禱告省察自己嗎？我讓報復佔據我的思想嗎？
2. 第6節，大衛有什麼心願？第7節有什麼目的？在第9節中，他求什麼？在第11節，大衛有什麼決定？即使被冤枉，我仍堅持行為純正嗎？

### 7月09日（星期五）經文：詩篇27：1-14

1. 第1-3節，大衛怎樣描述耶和華和他的關係？這個關係帶來什麼結果？在患難中，我如何求神照亮前面的路，保護我？
2. 第8節，大衛怎樣回應耶和華？第9-12節反覆的在求什麼？第13-14節的結論如何？我是否專心尋求神，耐心等待神？

### 7月10日（星期六）經文：經文：詩篇28：1-9

1. 在第1-2節，大衛渴望什麼？他在第3-5節中祈求什麼？惡人囂張，我懇求神伸張公義嗎？
2. 第6節，大衛怎樣回應耶和華？為什麼？第7節怎樣描寫耶和華和他的關係？我堅心依賴耶和華，祂是我的力量和盾牌嗎？我稱頌祂？

## Week 27

**FOR THINE IS THE KINGDOM**  
**Bible Reading: 1 Chronicles 29:10-13**

Here are the last phrases of our family prayer.

They may not appear in some of the earliest manuscripts but they are a fitting conclusion to this remarkable prayer.

An outline for these final words, which I have come to appreciate, originated with someone else. May we look at it together for today and the next two days. Here it is:

A Christian should be:

1. Controlled by the will of God.
2. Confident in the power of God.
3. Concerned for the glory of God.

### CONTROLLED BY THE WILL OF GOD

“Thine is the kingdom” is a statement of belief.

It is a recognition of the authority under which we live. This is what Christ asks of us in John 14:15, “If you love me, you will obey what I command.”

In saying these words, we are declaring the Kingship and the Lordship of Christ.

We are stating that although He is not yet King of all the world, as one day He will be, He is King in our hearts now.

If we want to be controlled by the will of God, then we must discover day by day what that will is. His will is revealed in His Word. Therefore the only way to discover His will is to spend time in His Word. We cannot do the will of God unless we know what that will is.

Our need then is the enlightenment which the Spirit of God can give through the Word of God.

Paul prayed for the Colossians (1:9) that God would fill them with the knowledge of His will through all spiritual wisdom and understanding.

This comes about as we read the Word of God, allowing Him to apply what we read to our daily lives.



★★★★★★

### Seek First God's Kingdom

Seek first the Kingdom of God And His righteousness for your life Do not be anxious for what you lack Your needs God will provide

For God knows when we come to Him Just what are our pressing needs He will satisfy our hungry mouths While our hungry hearts He feeds

Store up treasures in heaven above Where moth and rust won't decay And where the value will not decrease For it's eternal and does not fade

And as we do this we will find Our worries soon will cease And in our souls there's a quietness Where we will know God's peace

M.S.Lowndes

★★★★★★